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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. december 18-án megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Lassú János alpolgármester köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy a polgármester úr késése 
miatt ő vezeti ülést. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a Képviselő-testület 5 tagja az ülésen 
jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Dézsi Ferenc képviselőt javasolja. Ismerteti a tervezett 
napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
 
 

225/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dézsi Ferenc képviselőt 
megválasztja jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
 
 

226/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a kiküldött 
napirendi pontok tárgyalását. 
 
 Felelős: polgármester 
 Határidő: azonnal 
 

1. Intézmények szétválasztása 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy az Országgyűlés elfogadta az intézmények 
szétválasztására és az iskola átadás-átvételére vonatkozó jogszabályt. 
 
Dr Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy annyi változás történt a múltkori testületi ülés óta, hogy 
érkezett a Magyar Államkincstártól egy segédlet, hogy hogyan módosítsuk az alapító okiratot, és így 
az került még bele, hogy milyen felhatalmazás alapján készült az alapító okirat. Ismerteti az első 
bekezdés kiegészített változatát. Minden anyagot meg kell küldeni az Oktatási Hivatalnak, az 
Államkincstárnak és ők ez alapján adnak új OM azonosítót az óvodának és az összes 
dokumentumot az Klebensberg intézményfenntartónak is meg kell küldeni. A testületenek három 
határozatot kell most meghozni. Ma a Polgármesteri Hivatalban volt a Geoterv Kft.-től a tervező, 
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aki a Fofa változási vázrajzait készítette és elmondta, hogy már beadta a Földhivatalba a változási 
vázrajzot, gyorsított eljárást kért, mely alapján még ebben az évben a tulajdoni lap módosítása 
megtörténik. Elmondja, hogy az óvodai intézményvezető pályázati kiírása megtörtént, eddig még 
nem érkezett be jelentkező.  
 
Szaniszló Katalin intézményvezető kérdezi, hogy a melegítő konyhával kapcsolatban van-e valami 
leírás, hogy hová kerül, az önkormányzathoz vagy marad az iskola szakfeladatai között. Mert az 
Államkincstár levele alapján ha az iskolában konyha vagy nem iskolai könyvtár működik, akkor 
annak a működését, foglalkoztatottjait az önkormányzatnak saját hatáskörében kell megoldania. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy valóban aki ott van annak valahol szerepelnie kell. 
 
Szaniszló Katalin intézményvezető elmondja, hogy jelenleg valóban az iskola szakfeladatán van a 
két konyhai alkalmazott, de szerinte nem fogják ott hagyni, mert ezt a közétkezetés önkormányzati 
feladat lesz és így szerinte ezt elveszik majd tőlük. Elmondja, hogy az átadáskor ezen dolgozókat 
úgy szerepeltette, hogy nála van állományban, azaz 13 pedagógus és 6 technikai dolgozót adott át 
az intézményfenntartónak. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy közben még fognak kialakulni gondok, mivel ott van az 
épületben és vannak fenntartási költségei és ezt nem biztos, hogy finanszírozni fogják, mivel nem 
az alapfeladathoz tartozik. Lehet, hogy azt mondják, hogy fizessünk bérleti díjat a melegítő 
konyhára. 
 
Lasssú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt 
felkérte a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
 
 

227/2012 (XII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy A köznevelési feladatot 
ellátó egyes önkormányzati fenntartású intézmények állami fenntartásba vételéről szóló 2012. évi 
CLXXXVIII. számú törvény alapján szükséges az Apáczai Csere János Általános Iskola és 
Napközi Otthonos Óvoda alapító okiratát módosítani. 
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a jelenlegi sok jogszabály-változásra tekintettel az alapító 
okirat módosításhoz szükséges apróbb nem tartalmi javításokat a Képviselő-testület hozzájárulása 
nélkül is megtehesse. 
 
Határidő: 2013. január 1. 
Felelős: polgármester 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
 
 

228/2012. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Apáczai Csere János Általános Iskola és 
Napközi Otthonos Óvoda módosító okiratát a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja.  
 
Határidő: 2013. január 1. 
Felelős: polgármester 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
5 igen, egyhangúlag 
 
 

229/2012. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Váchartyáni Óvoda egységes alapító 
okiratát a jegyzőkönyv melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  
 
Határidő: 2013. január 1. 
Felelős: polgármester 

 
Koblász Sándor polgármester megérkezik. 

 
2. Helyi rendeletek módosítása 

 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy a Községgazdálkodási bizottság megtárgyalta a helyi 
térítési díj és a szemétszállítási díj rendelet módosítását.  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a Bizottsági ülésen elhangzott, hogy a Bíró Háza 
ételbeszállítót cégtől azt az információt kaptuk, hogy nem emeli az árakat 2013. január 1-jétől. 
Amit bele szerettünk volna tenni a helyi rendeletünkbe az 5.§ és amiről már a korábbi ülésen is szó 
volt a Kormányhivatal állásfoglalása alapján nem szerepelhet a rendeletben, vagyis azt, hogy a 
másik önkormányzatot vagy a szülőt kötelezni arra, hogy fizessen a nem állandó váchartyáni 
lakóhelyű gyermek után azt nem lehet. Eddig évi 68.000.-Ft-ot kaptunk éves szinten állami 
normatívát egy gyermek étkezésére, de a költségvetési törvényhez beadott módosító javaslat 
alapján úgy tűnik, hogy ezt az összeget jövőre felemelik  gyermekenként 102.000.-Ft-ra, így 
valószínűleg már az ingyenesen étkezők térítési díját is fedezni fogja. Ismerteti a kormányhivatal 
levelét és ismerteti az új 5.§ (1) bekezdését ami maradhat a helyi rendeletben és elmondja, hogy ez 
a változtatást már a kiküldött előterjesztés is tartalmazza. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
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A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő rendeletét.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
18/2012. (XII. 18.) rendelete 

az élelmezési nyersanyagköltség és az étkezési díjak meghatározásáról szóló 
14/2004. (XII. 6.) számú rendelet módosításáról 

 
 

Az előterjesztett tervezet és a jóváhagyott rendelet szövege megegyezik, melyek a 
jegyzőkönyv mellékletét képezik 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy múlt héten Pető Tibor váci alpolgármesternél volt a 
Váci Polgármesteri Hivatalban, ahol a szemétszállításról tárgyaltak. Az alpolgármester úr elmondta, 
hogy a ugyanannyiért tud szállítani a váci Városgazdálkodási Kft., mint a Zöldhíd Kft.. Ismerteti a 
Zöldhíd Kft. árajánlatát, ami a teljes begyűjtésre és ártalmatlanításra vonatkozik amely bruttó 
33.000.- Ft. kellene éves szinten a lakosoknak. Az ASA Kft. tájékoztatása szerint az Önkormányzat 
felé havi 20.000.-Ft-tal emeli az árakat 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy dönteni idén szükséges, mert a rendeletet még ebben az 
évben el kell fogadni és ki kell hirdetni, ha most nem döntünk, akkor marad a tavalyi ár, de abból 
az összegből biztos, hogy nem jövünk ki. Ismerteti a Bizottság javaslatát. 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, hogy ő javasolja, a Községgazdálkodási Bizottság javaslatát 
fogadja el a testület, hogy 24.000.-Ft legyen 2013. évben a szemétszállítás. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy még nem tudni, hogyan alakul a hivatali létszám, hogy el 
tudják-e látni a szemétszállítási díj beszedését a hivatalban dolgozók, mert ha nem, akkor meg kell 
bíznunk egy külsős céget a számlázás lebonyolításával. Szerinte havi 350.-Ft emelés nem jelent 
olyan nagy gondot a családoknak. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy december 27-én Ökörtelken lesz a Zöldhíd Kft.-
nek egy újabb ülése, ahol ismét el fogja mondani, hogy kérjük a 10 %-os lerakási díj kedvezményt, 
melyet az alapító tagok kaphatnak. Bár az előző ülésen is már elmondták, hogy csak a 80.000 
tonnát meghaladó hulladék után jár a kedvezmény, tehát csak a nagy településeknek, városoknak 
járna a kedvezmény. Kéri fogja, hogy az 1.650.000.-Ft-os tartozásról írt levelét vonják vissza, 
egyébként egy település sem ért egyet a tartozás kifizetésével. Felolvasta a Zöldhíd Kft-tól kapott 
levelet, mely a kompenzáció keretében visszautalható összegről szól. Váchartyánnak 343.876..-Ft 
járna, ha aláírjuk a megállapodást. Kérdezi, hogy aláírjuk a megállapodást és utalják nekünk ezt az 
összeget? 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint tegyék félre a kompenzációs összeget, de a 10 % 
kedvezményt érvényesítse a Zöldhíd az Önkormányzat felé. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy az idén befizetett díj, többé-kevésbé fedezi a kifizetéseket. 
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Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő rendeletét.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

Váchartyán Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
19/2012. (XII. 18.) rendelete 

a települési szilárd hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról és 
igénybevételének helyi szabályairól szóló 12/2011 (XII.19.) számú rendelet 

módosításáról 
 

Az előterjesztett tervezet és a jóváhagyott rendelet szövege különbözik abban, hogy a 
szemétszállítás díja éves szinten 24.000.- Ft lesz, a tervezet és a módosított rendelet a 
jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 

3. Beruházás befejezése elszámolása 
 
Lassú János alpolgármester elmondja, a Községgazdálkodási bizottság megtárgyalta a beruházás 
módosított költségeit. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy befejeződött a két buszmegálló-öböl kialakítása, a 
gyalogátkelő kialakítása és a 2 buszmegálló-váró karbantartása. Elmondja, hogy a vállalkozóval a 
munka közben egyeztettek, ugyanis az új öblöknél kisebb pluszmunkákra volt szükség. Elmondja, 
hogy a vállalkozó beadta az új árajánlatot, amely tartalmazza a pluszmunkák költségét is. Továbbá 
pluszmunkát jelentett, hogy a nagybolt előtti buszmegálló várónál még pluszban csinált egy 
gyalogos járdát. A gyalogátkelőnél még szükséges a korlát elkészítése és a felfestés, ami azonban 
nem volt része a vállalkozó általi árajánlatnak, mert felfestést csak egy speciálisan ezt végző cég 
tudja elvégezni. Elmondja, hogy a pluszmunkák összesen a korábban elfogadott árajánlathoz 
képest 576.511.-Ft.-tal több. Az új két buszmegállónál a vízelvezetés okozta a pluszmunkát, ami 
kb. 300.000.- Ft. és a gyalogátkelőnél az árok kijavítása lett pluszmunka kb. 200.000.- Ft. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy január elsejétől meg fog állni a busz az új 
megállókban. A megállók neve: Veres Pálné utca lesz, szerette volna, ha Rudnay megálló lenne, de 
sajnos erre nem volt lehetőség. Véleménye szerint a két éves peridusunkban a vállalt terveinket 
teljesítettük. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
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230/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy - a 
Községgazdálkodási Bizottság javaslata alapján - elfogadja Berecz Attila vállalkozó 
módosított árajánlatát.  
 
Felhatalmazza a polgármester a szerződésmódosítás aláírására és a számla kifizetésére. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

 
4. Fogorvos és háziorvosok feladat-ellátási szerződéseinek módosítása 

 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a Bizottság megtárgyalta a szerződéseket. Két pontot 
talált aggályosnak a háziorvos szerződésében a 4. pontot és mindkét szerződésben a 14.pontot. 
Nem érti azt, hogy az Önkormányzatot miért terheli azért felelősség, ha a praxis jog gyakorlása 
sérül.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy megállapodásokon túl az orvosok kérése az, hogy 
az Önkormányzat vállalja fel a rezsiköltségek felét, vagy legalább a gázszámla felét a téli 
időszakban. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy jogszabály írta elő a szükséges módosításokat, a kártérítési 
jogról szóló rendelkezést is.  
 
Koblász Sándor polgármester kéri, hogy mit válaszoljanak arra, hogy a gázszámlához 
hozzájárulunk vagy nem?  
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy szerinte mindkét orvosnak ki kell gazdálkodnia a fűtést, a 
fogorvosnak is szinte minden ellátásért fizetni kell. 
 
Bercse Dezső képviselő elmondja, hogy már az is hozzájárulás, hogy az önkormányzat épületét 
használhatják díjmentesen. Ha felújításra van szükség, azt úgyis az önkormányzat megcsináltatja. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6  igen, egyhangúlag 
 
 

231/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

1. Váchartyán Képviselő-testülete 2013. január 1-jei hatálybalépéssel jóváhagyja az 
előterjesztés 1. mellékletében található háziorvosi feladat-ellátási szerződés tervezetet, -
azzal, hogy a szerződés 4. pontjának második mondata ne szerepeljen a szeződésben -
egyúttal 2012. december 31-vel hatályon kívül helyezi a korábbi Váchartyán 
Önkormányzata és a feladatellátó háziorvosi szolgáltató között megkötött feladat-
ellátási szerződést úgy, hogy a 4.pont második mondatát kiveszi a szerződésből. 
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2. Váchartyán Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pontban 
jóváhagyott feladat-ellátási szerződést kösse meg a háziorvossal. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: 2012. december 31.  

 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6  igen, egyhangúlag 
 
 

232/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

1. Váchartyán Képviselő-testülete 2013. január 1-jei hatálybalépéssel jóváhagyja az 
előterjesztés 2. mellékletében található fogorvosi feladat-ellátási szerződés tervezetet, 
egyúttal 2012. december 31-vel hatályon kívül helyezi a korábbi Váchartyán 
Önkormányzata és a feladatellátó fogorvosi szolgáltató között megkötött feladat-
ellátási szerződést 
 
2. Váchartyán Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 1. pontban 
jóváhagyott feladat-ellátási szerződést kösse meg a fogorvossal. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: 2012. december 31. 
 

Koblász Sándor polgármester kéri, hogy arról viszont döntsünk, hogy a fogorvosi rendelő 
mosdóját újítsuk fel tavasszal, mert az nagyon rossz állapotban van. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 

233/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy nem 
kívánja a háziorvos és a fogorvos rezsi költségeit az orvosokkal fele-fele arányban 
fizetni.  
 
A jelenlegi fizetési módokat fenntartja, de úgy dönt, hogy a fogorvosnál lévő 
mellékhelységeket felújítja 2013. év tavaszán. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
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5. Polgárőr Egyesület kérelme 
 

Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Polgárőr Egyesület kéréssel fordult az 
önkormányzathoz, hogy szilveszteri bált szeretnének rendezni és ingyenesen megkapják 
használatra a Művelődési házat. 

 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

234/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
támogatja Polgárőr Egyesület kérelmét és a szilveszerti rendezvényükre ingyen a 
rendelkezésükre bocsátja a művelődési házat. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

 
6. Bara dűlő 059/1 hrsz. alatti lakos kérelme 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Hernádi Zsolt Bara dűlői lakos kéri, hogy ők 
megveszi a lámpatestet, ki is építik, de a kihelyezett lámpatestre az önkormányzat vállalja a 
közvilágítás kifizetését. Elmondták azt is, hogy ők térfigyelő kamerák kiépítésével foglalkoznak és a 
Művelődési ház előtt segítenének kiépíteni a kamera rendszert. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

234/2012. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogyha ők saját 
költségükre kiépítik és megcsinálják, akkor az önkormányzat a közvilágítási díjat 
vállalja. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
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7. Könyvtáros szerződésének meghosszabbítása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Tóth Sándorné könyvtáros szerződése lejár 2012. 
december 31-én és szeretnék meghosszabbítani kérdezi, hogy meghosszabbíthatják-e a szerződését. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

235/2012. (XII.18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzati Képviselő-testülete úgy dönt, hogy hozzájárul 
ahhoz, hogy Tóth Sándorné könyvtáros szerződése legyen meghosszabbítva a 2013. 
évre. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 
 

Egyebek 
 

a) Lakossági bejelentés 
 

Lassú János alpolgármester két lakossági észrevételt ismertet a testülettel. Az egyik Együd 
Lászlóék előtt az árokkal kapcsolatos probléma, a másik az, hogy a Bánóczi Géza Fő út 99. szám 
előtt a járdát úgy építették meg az ott lakók, hogy az balesetveszélyes, mivel egy nagy bucka van a 
járda és a kocsibejáró között. Ez nagyon balesetveszélyes, mert jön a tél és csúszás veszélyes. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy annak az ároknak a kitakarítása nem is biztos, hogy 
önkormányzati feladat, de felhívja a Közútkezelőt és megkérdezi. 
 
Horgász Marianna képviselő kérdezi, hogy meddig kell a kutyákban chipet tetetni és kibüntet. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy neki még nem jött semmi hivatalos megkeresés ezzel 
kapcsolatban. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy ő is csak annyit tud, amennyit a rádióban hallott. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy a törvény még nincs elfogadva, de ő úgy hallotta, hogy a 
kötelező veszettség elleni oltásig kell berakatni. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy nagyon sok a kóbor kutya, havi szinten több kutyát 
vitetnek el, melynek költsége nagyon magas. 
 
dr. Ungi Kitti elmondja, hogy ma is egy 6 kölyök kutyával lévő anya kutyát vitettek el, de sikerült 
megállapodni velük, hogy a kiskutyákat fél árba vigyék el. 
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b) Kistérségi ülés elhangzottak 
 

Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a Kistérségi ülésen elhangzott, hogy 
március végéig működik a Társulás, de utána a tagok meg akarják szüntetni. 
 

c) Csortos Éva vezető óvónő kérése 
 
Csortos Éva vezető óvónő azt kérdezi, hogy mivel nem jelentkezett senki intézményvezetőnek, 
ezért a jelenlegi nyugdíjas óvónőt nem lehetne-e alkalmazni tovább 2013. június 30-ig? Továbbá 
kéri, hogy januártól hogy legyen megoldva a karbantartói munkakör, mivel az iskolával elkerül a 
karbantartó is, és az óvodának nagy szüksége van rá. 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő szerint, ha a jelenlegi óvónő tud dolgozni január után is akkor őt 
kellene tovább foglalkoztatni. 
 
Lassú János alpolgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt felkérte 
a képviselőket szavazásra. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazati arányokkal megalkotja az alábbi határozatát. 
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 
 
 

236/2012. (XII. 18.) sz. Képviselő-testületi határozat 
 
Váchartyán Község Önkormányzati Képviselő-testülete úgy dönt, hogy június 30-ig 
tovább alkalmazza Bognárné Lamanda Emma óvónőt, illetve addig, amíg az óvodai 
intézményvezetői pályázat nem lesz sikeres. 
 
Felelős: polgármester  
Határidő: azonnal 

d) Karbantartó 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a hivatal karbantartójával megbeszélte, hogy január 
1-jétől el kell látnia az óvodai munkákat is. Kéri a képviselőket, hogy a következő ülésig 
gondolkodjanak el azon, hogy Hegedűs István karbantartó a korábban elvett temető 
gondnokságért kapott pénzét visszakapja. 
 
Koblász Sándor polgármester véleménye szerint a Polgármesteri Hivatalnál lévő karbantartónak 
kellene pluszpénzt adni és ő megpróbálná ellátni az óvodában is a feladatot. 
 
Dézsi Ferenc képviselő szerint az óvodai munkára 4 órában kellene valakit felvenni tavasztól. 
 
 

e) Dajka állás 
 

Szaniszló Katalin intézményvezető tájékoztatta a képviselőket, hogy eddig 8 pályázat érkezett a 
dajkai állásra, de december 21-ig lehet benyújtani a pályázatokat. 
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További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén Lassú János alpolgármester megköszöni a 
részvételt és  20 óra  05 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
       Dézsi Ferenc 
        képviselő 


